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Veinettet: Befaring, prioritering og tiltak i 2014 

  

Befaring av veinettet ble foretatt fordelt over to helger i juni-juli. Det ble lagt vekt på å 

inspisere rør og stikkrenner, se på grøfter langs veien samt veiens beskaffenhet i seg selv. I 

varierende grad ble felles veier som fører inn til flere hytter også undersøkt, men dette ble 

ikke gjort fullstendig. 

  

Noen hovedinntrykk etter befaringen er: 

- en del grøfter og renner gror igjen og mister sin kapasitet 

- omfattende regnvær tærer mye på veiene våre 

- kvaliteten på veinettet kan synes å være dårligere nederst i hyttefeltet 

  

En beskrivelse av skader, tette grøfter, skader på veinettet osv. ble laget, og aktuelle områder 

ble avmerket på kart over området. Dette har styret benyttet som grunnlag for sin prioritering i 

år, og styret har også som hensikt å lage en rullerende plan for hele området. På styremøte i 

august ble det satt opp 5-6 prioriterte områder i veinettet for utbedring i år.  I august foretok 

styreleder en befaring ut fra prioriteringslisten sammen med Gunnar Bjørge, og det ble 

konkretisert hva Gunnar Bjørge skal sørge for å få utført på de forskjellige stedene før 

vinteren. Dessuten ble det bestemt at samtlige veikanter må klippes og ryddes for ettervekst. 

  

Styret mottar gjerne tilbakemelding fra hytteeierne om forhold omkring veinettet som kan 

være aktuelt for styrets prioritering. 
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